
 Protokół  XXVIII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 22 grudnia 2017 roku 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

     a) zmiany w Uchwale Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu  

                 Samopomocy w Gorzycach, 

 b) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Zrównoważony rozwój drogą do sukcesu”, finansowanego  

    z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020,   

    Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.2  Poprawa jakości  

    kształcenia ogólnego, 

c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Nauki ścisłe drogą do sukcesu”, finansowanego  

    z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020,   

    Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.2  Poprawa jakości  

    kształcenia ogólnego, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych      

    nauczycieli, w tym nauczycieli przedmiotów w różnym wymiarze godzin, zatrudnionych w szkołach  

    (zespołach) każdego typu i placówkach oświatowo-wychowawczych, dla których organem  

    prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na  

    terenie Powiatu Tarnobrzeskiego, 

f) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok z autopoprawką: 

- przedstawienie projektu budżetu, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinie Komisji Stałych Rady Powiatu, 

  - dyskusja, 

g)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2018-2028,  

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 8. Zamknięcie obrad sesji.     
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Ad 1 ). 

Sesja odbyła się w Nowej Dębie. Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 radnych, 

1 nieobecny.( Lista obecności w załączenia – Zał. Nr 1 ). 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu -  Zał. Nr 2  

Zmianie w porządku obrad polegających na wprowadzenie w ppunkcie  6 „f”: 

6„f”  - uchwalenie budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok  dodając   

          z „autopoprawką” do przesłanego projektu, 

oraz dodając w ppkt 6 „h” 

6 „h” – zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok  

             „z autopoprawką”, 

oraz dodając podpunkty  6„i” i  6„j” o brzmieniu: 

6 „i” - zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu  

           spowodowaną  nadaniem nazw ulicom w miejscowości Knapy, 

6”j” – ustalenia wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku  

           budżetowego 2017. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym projekty uchwał o które zmieniony został porządek obrad. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej siódmej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informacje wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza o głos kolejno poprosili: radny Tadeusz Rękas i Marek Ożga. 

. 
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Radny Tadeusz Rękas zapytał czy mamy zagwarantowane pieniądze na ewentualne wyższe koszty 

związane z podnoszenie standardów dróg.? 

Wicestarosta Krzysztof Pitra odpowiedział że są na to pieniądze. 

Radny Marek Ożga z kolei zapytał „co się dzieje w Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym  

w Grębowie?, gdyż dochodzą niepokojące wieści od lokalnej społeczności”. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby to pytanie przenieść do punktu 7 porządku obrad. 

Radny Ożga nie wyraził zgody, gdyż dotyczy to działalności Zarządu. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek, który odniósł się również do pytania zadanego przez 

radnego Rękasa i podkreślił, że droga ta jest realizowana zgodnie z wymaganymi standardami. 

Odnośnie pytania radnego Marka Ożga - Starosta potwierdził, że rzeczywiście w Ośrodku niemal od 

początku roku dzieje się nie najlepiej. Podjęte były działania żeby temu zapobiec. Była prowadzona 17 

listopada b.r. wielowątkowa kontrola z udziałem pracowników Starostwa. Starostwo będzie dążyć do 

tego, aby ten ośrodek nie stracił na renomie. Starosta stwierdził, że na chwilę obecną współpraca z 

Panią Dyrektor układa się nie pomyśli Zarządu i niezgodnie z tymi standardami które Zarząd by chciał 

wymagać. Stwierdził że Pani Dyrektor nie ma sobie nic do zarzucenia, ani do działań ani do swojej 

pracy - jednak Zarząd jest innego zdania i ma wiele wątpliwości. Przeprowadzona została przez obu 

Starostów rozmowa z Panią Dyrektor. Pani Dyrektor ma przedstawić swoją propozycję jak rozwiązać 

problem współpracy z Zarządem. O ile to nie przyniesie oczekiwanych rezultatów rozważana jest 

również sprawa odwołania Pani Dyrektor, jeżeli nie dostosuje się do wydanych zaleceń. Stosowne 

pismo do Kuratora Oświaty zostało wysłane celem wydania opinii,  gdyż taka jest wymagana. 

Starosta oznajmił, że nie może się  wypowiadać w imieniu wszystkich pięciu członków Zarządu 

Powiatu i przesądzać o wynikach ewentualnego głosowania nad odwołaniem Pani Dyrektor. 

Radny Marek Ożga zadał kolejne pytanie: „czy ta współpraca dotyczy zatrudniania pracowników?” 

Odpowiadając Starosta podkreślił że ta sytuacja jest wielowątkowa: są wątki kadrowe, finansowe,  

związane z kształceniem, a głównie nie stosowanie się do zaleceń Zarządu. 

Ze zdziwieniem, radny Ożga przyjął wiadomość, że źle się dzieje w tej szkole od początku roku, a 

radni dowiadują się na ostatniej sesji. 

Starosta zapewnił, że zarówno Zarząd jak również Referat Oświaty cały czas na bieżąco zajmuje się tą 

sprawą. 

Sprawa ta miała być poruszona przez Starostę w sprawach różnych. 
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Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Na ostatniej sesji radny Marek Ożga zadał pytanie i poprosił o udzielenie mu na piśmie informacji  

o wysokości kwot jakie przekazane zostały dla gminy Grębów w 2017 roku. 

Na powyższe pytanie udzielona została Panu radnemu odpowiedź pisemna, która w pełni go 

usatysfakcjonowała. 

 

Ad 6). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) zmiany w Uchwale Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie utworzenia Środowiskowego  

                Domu Samopomocy w Gorzycach, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu 

przedstawił Pan Marek Zięba – Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przystąpiono do głosowania projektu „a” 

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 b) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Zrównoważony rozwój drogą do sukcesu”,     

                finansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego  

               na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie,  

               Działanie 9.2  Poprawa jakości kształcenia ogólnego, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Nauki ścisłe drogą do sukcesu”, finansowanego  

    z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata  

    2014-2020,  Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.2   

    Poprawa jakości kształcenia ogólnego, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 



-   5   - 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    niektórych nauczycieli, w tym nauczycieli przedmiotów w różnym wymiarze godzin,  

   zatrudnionych w szkołach (zespołach) każdego typu i placówkach oświatowo-   

   wychowawczych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na  

    terenie Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu. Opinię pozytywną do projektu  

przedstawiła Pani Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f) uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok z autopoprawką: 

- przedstawienie projektu budżetu, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinie Komisji Stałych Rady Powiatu, 

  - dyskusja, 

Projekt przyszłorocznego budżetu został szczegółowo przedstawiony i omówiony przez Skarbnik 

Powiatu na posiedzeniach Komisji. 

O odczytanie Uchwały o przedłożonym projekcie  uchwały budżetowej przesłanej przez Regionalna 

Izbę Obrachunkową w Rzeszowie poproszony został Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego Pan Andrzej Kołodziej. 

O przedstawienie opinii  do powyższego projektu poproszeni zostali Przewodniczący  Komisji Stałych 

Rady Powiatu w następującej kolejności : 

1. Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia – Pani Krystyna Kozieja, 

2. Przewodniczący Komisji d/s Rodziny i Polityki Społecznej – Pan Marek Zięba. 

3. Przewodnicząc Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – Pan Tadeusz Rękas. 

4. Na zakończenie Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów przedstawił końcową opinię do przedstawionego projektu budżetu 

na 2018 rok. 
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W dyskusji pierwszy o głos poprosił radny Marek Ożga, który ponowił swój wniosek który nie został 

przedstawiony, aby zwiększyć kwotę na budowę drogi Grębów – Stany, gdzie jest możliwość 

pozyskania środków zewnętrznych. 

Zauważył również, że w budżecie jest kwota 100.000,00 zł na projekt internatu w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Grębowie, zapytał gdzie jest planowana budowa tego internatu? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek.  

W roku przyszłym planowana jest renowacja elewacji na zabytkowym budynku internatu, i nie 

uzasadnione było by inwestowanie w ten budynek jako internat. 

Celowy zatem staje się budowa nowego budynku internatu. Wstępna lokalizacja zaplanowana jest 

budowa internatu dla ok 70 miejsc noclegowych spełniających wymogi internatu. Zlokalizowany miał 

by być w tzw. „śliwkowym sadzie” z tyłu. 

Odnośnie budowy drogi Grębów – Stany Starostwo w dalszym ciągu deklaruje pomoc. Prowadzone 

były rozmowy z Wójtem Gminy Grębów, Nadleśniczym  i wspólnymi siłami będzie udzielona pomoc. 

Do końca lutego Zarząd podejmie stosowne działania. 

Radna Krystyna Rusin poinformowała, że w przedstawionym budżecie nie zostały ujęte pewne 

inwestycje i poinformował Wysoką Radę że jako radna Gminy Baranów Sandomierski wstrzyma się 

od głosu przy głosowaniu uchwały budżetowej na 2018 rok. 

Zapytana przez Wicestarostę Krzysztofa Pitrę o jakie inwestycje chodzi? - odpowiedziała że między 

innymi chodniki w Dymitrowie Dużym i Małym – stwierdziła, że ani jednego metra chodnika nie 

położono. Środki przeznaczone na gminę Baranów Sandomierski według radnej są najniższe. Nie jest 

realizowana ścieżka rowerowa Suchorzów – Baranów Sandomierski. 

Wicestarosta Pitra poinformował, że w dniu wczorajszym wpłynęło dopiero dokumentacja na chodniki 

i na kolejnych sesjach w 2018 roku będą realizowane. 

Radny Tadeusz Rękas zadowolony jest że Powiat posiada zdolność finansową. 

Sekretarz Powiatu przeczytał stanowisko Zarządu Powiatu na przedstawione wnioski. 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

„ZA” głosowało 14 radnych, „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 2 radnych. 

g)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata  

      2018-2028,  

Odczytania Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o opinii o przedłożonym 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2018 – 2028 dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek Tomanek. 
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Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

przedstawił opinię do przedstawionego projektu uchwały.  

Przystąpiono do głosowania projektu „g”. „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok z autopoprawką. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu. Opinię pozytywną do projektów „h” 

przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „h”. 

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

„i” - zmniejszenia opłaty za wydanie prawa jazdy ze względu na  zmianę adresu  

       spowodowaną  nadaniem nazw ulicom w miejscowości Knapy, 

Omówienia powyższego projektu dokonał Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „i”. 

 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

„j” ustalenia wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

       2017. 

Omówienia powyższego projektu dokonał Pan Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „j”. 

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

Był to ostatni procedowany projekt uchwały. 

 

Ad 7).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach o głos poprosił rany Marek O(żga, który poruszył 

problem odwodnienia rowów w miejscowości Wydrza, który poruszał już niejednokrotnie. 

Przypomniał, że były zapewnienia że zadanie to zrealizowane zostanie do końca roku – jednak tak się 

nie stało. Według zapewnień Starosty inwestycja ta na pewno zostanie zrealizowana do końca kadencji 

raczej tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Andrzej Kołodziej zaprosił wszystkich na  
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pierwszą ogólnopolską wystawę królików wiedeńskich w Nowej Dębie. 

 

Ad 8).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXVIII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji i zaprosił na spotkanie opłatkowe. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokółował: 

                                                                       

Andrzej Siedlak 


